
PROTOKÓŁ Nr VIII/2010
z obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2006-2010 

w dniu 5 listopada 2010 roku w Sali Rycerskiej Urzędu Miejskiego w Pasłęku

Ad. pkt 1.
Otwarcie obrad sesji.

Obrady sesji Rady Miejskiej w Pasłęku otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Pasłęku Stanisław Paździor witając wszystkich zebranych.

Ad. pkt 2.
Stwierdzenie prawomocności obrad.

Obrady były prawomocne, bowiem na 21 radnych obecnych było 16 radnych (radni 
nieobecni na początku sesji: Zbigniew Cieśla, Jarosław Jasiukiewicz, Marian Matuszczak, 
Edward Skalij,  Janusz  Wołoszyński).  Radny Wołoszyński przybył  na  sesję przy analizie 
punktu 6, natomiast radny Matuszczak przy analizie punktu 13.

Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego  protokółu.  W 
obradach uczestniczyli  także sołtysi  sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście.  Listy 
obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 2 i nr 3 do niniejszego 
protokółu.

Ad. pkt 3.
Wybór sekretarza obrad.

Do pełnienia  funkcji  sekretarza  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław 
Paździor  zaproponował  radnego  Henryka  Żukowskiego,  który  wyraził  zgodę.  Innych 
kandydatur radni nie zgłosili.

W głosowaniu za kandydaturą radnego Henryka Żukowskiego do pełnienia funkcji 
sekretarza obrad było 16 radnych. 

Ad. pkt 4.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  zaproponował,  aby  do porządku sesji  wprowadzić  punkt  20a  „Podjęcie 
uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  samorządowi  Powiatu  Elbląskiego na 
realizację  zadania  publicznego  polegającego  na  przebudowie  chodnika  przy  drodze 
powiatowej nr 1177 N we wsi Zielonka Pasłęcka”, a w punkcie „Sprawy różne” odczytać 
apel wicestarosty elbląskiego Macieja Romanowskiego.

Do proponowanego porządku obrad uwagi zgłosił radny Mariusz Ferek. Zaproponował, aby 
z  porządku  obrad  wykreślić  punkt  12  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  stawek 
podatku  od  nieruchomości  na  rok  2011”  oraz  punkt  14  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk”. Uznał, iż uchwały te powinna 
podjąć rada nowej kadencji.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie podejmując uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu nie 
będzie można spiąć tegorocznego budżetu, natomiast podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
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stawek  podatku  od  nieruchomości  pozwoli  na  uwzględnienie  dochodów  w  projekcie 
budżetu na 2011 rok. 

W drodze głosowania 2 głosy za, 13 przeciw i 1 głosie wstrzymującym się radni odrzucili 
propozycję  radnego  Ferka  odnośnie  skreślenia  z  porządku  obrad  punktu  12  „Podjęcie 
uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2011”.

W drodze głosowania 2 głosy za, przy 14 przeciw radni odrzucili propozycję radnego Ferka 
odnośnie skreślenia z porządku obrad punktu 14 „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk”.

W drodze głosowania 14 radnych za (przy 2 głosach przeciw) przyjęto porządek sesji wraz 
z  propozycją  zmian,  tj.  wprowadzeniem  punktu  20a  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie 
udzielenia  pomocy  rzeczowej  samorządowi  Powiatu  Elbląskiego  na  realizację  zadania 
publicznego polegającego na przebudowie chodnika przy drodze powiatowej nr 1177 N we 
wsi Zielonka Pasłęcka”, oraz w punkcie „Sprawy różne” zapoznanie z apelem wicestarosty 
elbląskiego Macieja Romanowskiego.

Porządek sesji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.
 
Ad. pkt 5.
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

W głosowaniu za przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji było 14 radnych (2 osoby 
wstrzymały się od głosu).

Ad. pkt 6.
Wręczenie wyróżnień i nagród w zakresie zrealizowanych przedsięwzięć związanych z 
życiem społeczno – gospodarczym gminy Pasłęk.
W tym punkcie dokonano wręczenia nagród zdobytych w rozgrywkach Gminnej Ligi Piłki 
Nożnej  oraz  w  konkursie  ekologicznym  na  selektywną  zbiórkę  odpadów  przez 
mieszkańców wsi na terenie gminy Pasłęk „Chrońmy środowisko”.

Wręczenia  nagród dla  zwycięzców w rozgrywkach Gminnej  Ligi  Piłki  Nożnej  dokonali 
Burmistrz  oraz  radny  Marek  Łachmański,  który  był  organizatorem tych  rozgrywek.  Za 
zajęcie I miejsca puchar i  nagrodę w postaci strojów sportowych dla drużyny otrzymała 
drużyna z Marianki, za zajęcie II miejsca puchar i piłkę otrzymała drużyna KS SEM-EX 
Rogajny, natomiast za zajęcie III miejsca puchar i piłkę otrzymała drużyna z Drulit.

Wyniki konkursu ekologicznego na selektywną zbiórkę odpadów przez mieszkańców wsi na 
terenie gminy Pasłęk „Chrońmy środowisko” ogłosił Pan Roman Najmoła – Prezes PUK w 
Pasłęku.  Za  zajęcie  I  miejsca  kosiarkę  spalinową  otrzymała  wieś  Rzeczna.  Nagrodę  w 
postaci wykaszarki spalinowej otrzymała za zajęcie II miejsca wieś Kwitajny, a wieś Krosno 
za zajęcie III miejsca otrzymała piłę spalinową.
Wyróżnienia  w  ww.  konkursie  otrzymały  wsie,  które  zajęły  od  4  do  10  miejsca,  a 
mianowicie Gołąbki, Aniołowo, Drulity, Piniewo, Rogajny, Rzędy i Rydzówka.
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Ad. pkt 7.
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym.
Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  w ostatnim  okresie  międzysesyjnym od  30  września  do 
5 listopada 2010 roku przedstawił Burmistrz Pasłęka Wiesław Śniecikowski.
Radni nie zgłosili uwag ani pytań odnośnie złożonego sprawozdania.
Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w  ostatnim  okresie  międzysesyjnym  stanowi 
załącznik  nr 5 do niniejszego protokółu.

Ad. pkt 8.
Interpelacje i zapytania radnych.
Kazimierz Stolarowicz zwrócił uwagę na to, iż w weekendy w celu uzyskania konsultacji 
chirurgicznej pacjenci kierowani są do Elbląga. 

Józef  Luchowski  spytał  jak  wygląda  na  dzień  dzisiejszy  realizacja  skargi  złożonej  w 
kwietniu  do  Burmistrza  Pasłęka  przez  mieszkańców ulicy  Kopernika  na  rodzinę,  która 
odpowiedzialna jest za funkcjonowanie toru motokrosowego. W sprawie tej skargę złożył 
także Zarząd Ogrodów Działkowych „Wiosna”. 

Ad. pkt 9.
Zapytania i wnioski sołtysów.
W imieniu  wszystkich  sołtysów sołtysi  Magdalena  Huk,  Bożena  Kaczmarczyk  i  Stefan 
Stando złożyli podziękowania i kwiaty Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Pasłęku oraz 
Burmistrzowi Pasłęka za wieloletnią współpracę w rozwiązywaniu problemów sołectw. 

Sołtys  sołectwa  Leżnica  Sławomir  Stec w  imieniu  mieszkańców  podziękował  za 
wybudowanie wodociągu do miejscowości Leżnica.

Sołtys sołectwa Stegny Wanda Krygier podziękowała burmistrzowi, Panom Wrońskiemu i 
Łukaszukowi  za  interwencję  w  sprawie  wywiezienia  ziemi  z  pobocza  drogi  Stegny  – 
Łukszty.

Sołtys sołectwa Nowy Cieszyn Józef But podziękował za rozwiązanie problemów z wodą i 
odbieraniem nieczystości. Poprosił o drogę asfaltową w miejscowości Nowy Cieszyn.

Sołtys sołectwa Nowe Kusy Stanisław Wiśniewski podziękował za wykonanie chodnika w 
miejscowości Nowe Kusy.

Sołtys sołectwa Zielonka Pasłęcka Krystyna Krasińska poprosiła o zobowiązanie Pana 
Najmoły do regularnego wywozu plastiku i szkła.

Sołtys  sołectwa  Nowa  Wieś  Marzena  Choma zwróciła  uwagę  na  oświetlenie  placu 
budowy pomiędzy Nową Wsią, a drogą E-7, które oślepia kierowców.

Sołtys sołectwa Krasin Czesław Frączek podziękował burmistrzowi za wieloletnią dobrą 
współpracę. 
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Ad. pkt 10.
Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  przez  placówki  oświatowo  - 
wychowawcze prowadzone  przez  gminę  Pasłęk za  poprzedni  rok szkolny,  w tym o 
wynikach sprawdzianu klas szóstych szkół podstawowych i egzaminów gimnazjalnych 
oraz o wynikach matur w pasłęckich szkołach średnich w roku szkolnym 2009/2010.

Radni  nie  wnieśli  uwag  odnośnie  ww.  informacji,  która  stanowi  załącznik  nr  6  do 
niniejszego protokółu.

Ad. pkt 11.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2010 budżetu gminy Pasłęk.

Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  iż  zmiany  w  budżecie  dotyczą  m.in.  wystawionych  decyzji 
Wojewody  Warmińsko  –  Mazurskiego  w  sprawie  ustalenie  odszkodowań  za  prawo 
własności  nieruchomości gruntowych przejętych z mocy prawa przez Skarb Państwa od 
Miasta  i  Gminy Pasłęk na  realizację  inwestycji  drogowej  polegającej  na  budowie drogi 
ekspresowej nr 7 na odcinku Kalsk – Miłomłyn. Z mocy prawa odszkodowanie takie jest 
odpłatną dostawą towarów, w związku z czym musi ono zostać opodatkowane 22% stawką 
VAT.  Ponadto  muszą  zostać  wypłacone  odszkodowania  dla  dzierżawców  gruntów  za 
zniszczone zasiewy. Kolejne zmiany w budżecie związane są z koniecznością zwiększenia 
środków  finansowych  na  realizację  zadania  pn.  „Przebudowa  chodnika  w  ciągu  ulicy 
Ogrodowej  w Pasłęku”.  W wyniku przeprowadzonego przetargu nieograniczonego na to 
zadanie  okazało  się,  iż  najniższa  oferta  opiewała  na  kwotę  wyższą  od  kosztorysu 
inwestorskiego.  Ogłoszenie  ponownego  przetargu  nie  gwarantuje  w  żaden  sposób,  iż 
kolejna oferta będzie niższa od kosztorysu inwestorskiego. 

W drodze głosowania 15 radnych za (przy 2 głosach wstrzymującym się) podjęta została 
uchwała w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2010 budżetu gminy Pasłęk.

Uchwała Nr X/82/10 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 5 listopada 2010 r. w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2010 budżetu gminy Pasłęk stanowi załącznik nr  7 do niniejszego 
protokółu.

Ad. pkt 12.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2011.
 
Radni nie wnieśli uwag odnośnie ww. projektu uchwały.

W drodze głosowania 15 radnych za (przy 1 głosie przeciw i 1 wstrzymującym się) podjęta 
została uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2011.

Uchwała  Nr  X/83/10  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  5  listopada  2010  r.  w  sprawie 
określenia  stawek  podatku  od  nieruchomości  na  rok  2011  stanowi  załącznik  nr  8  do 
niniejszego protokółu.

Na obrady przybył radny Matuszczak. Obecnych 18 radnych.
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Ad. pkt 13.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 
na rok 2011.

Radni nie wnieśli uwag odnośnie ww. projektu uchwały.

W drodze głosowania 16 radnych za (przy 2 głosach wstrzymujących się) podjęta została 
uchwała w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 2011 r.

Uchwała  Nr  X/84/10  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  5  listopada  2010  r.  w  sprawie 
określenia stawek podatku od środków transportowych na 2011 r. stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokółu.

Ad. pkt 14.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  przez  gminę 
Pasłęk.

Radni nie wnieśli uwag odnośnie ww. projektu uchwały.

W drodze głosowania 16 radnych za (przy 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się) 
podjęta  została uchwała  w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez  gminę 
Pasłęk.

Uchwała  Nr  X/85/10  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  5  listopada  2010  r.  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu długoterminowego przez  gminę Pasłęk stanowi załącznik nr  10 do 
niniejszego protokółu.

Ad. pkt 15.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  aktualizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz preliminarza kosztów na 2010 rok.

Radni nie wnieśli uwag odnośnie ww. projektu uchwały.

W drodze głosowania 16 radnych za (przy 2 głosach wstrzymujących się) podjęta została 
uchwała  w  sprawie  aktualizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz preliminarza kosztów na 2010 rok.

Uchwała  Nr  X/86/10  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  5  listopada  2010  r.  w  sprawie 
aktualizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz preliminarza kosztów na 2010 rok stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.

Ad. pkt 16.
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Miasta i Gminy Pasłęk nieruchomości 
stanowiącej własność Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Piotra i Pawła w 
Rogajnach.

Przewodniczący rady poprosił o opinię na temat projektu powyższej uchwały poszczególne 
komisje.
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Żukowski powiedział, że komisja pozytywnie 
opiniuje projekt ww. uchwały.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Gminy  Janina  Rapacka 
powiedziała, że komisja pozytywnie opiniuje projekt ww. uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej  Marian  Matuszczak  stwierdził,  że 
komisja pozytywnie opiniuje projekt ww. uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Piotr  Wojciechowski 
powiedział, że jego komisja również pozytywnie opiniuje projekt ww. uchwały.

W drodze głosowania 16 radnych za (przy 2 głosach wstrzymujących się) podjęta została 
uchwała w sprawie nabycia na rzecz Miasta i  Gminy Pasłęk nieruchomości stanowiącej 
własność Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Piotra i Pawła w Rogajnach.

Uchwała  Nr  X/87/10  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  5  listopada  2010  r.  w  sprawie 
nabycia  na  rzecz  Miasta  i  Gminy  Pasłęk  nieruchomości  stanowiącej  własność  Parafii 
Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Piotra i Pawła w Rogajnach stanowi załącznik nr 
12 do niniejszego protokółu.

Przewodniczący ogłosił 20 – minutową przerwę. 
Po przerwie obecnych było 14 radnych.

Ad. pkt 17.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  korzystanie  ze  świadczeń  w 
przedszkolach prowadzonych przez gminę Pasłęk

Radni nie wnieśli uwag odnośnie ww. projektu uchwały.

W drodze głosowania 14 radnych „za” podjęta została uchwała w sprawie ustalenia opłat za 
korzystanie ze świadczeń w przedszkolach prowadzonych przez gminę Pasłęk

Uchwała  Nr  X/88/10  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  5  listopada  2010  r.  w  sprawie 
ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w przedszkolach prowadzonych przez gminę 
Pasłęk stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu.

Na obrady przybył radny Stando. Obecnych 15 radnych.
 
Ad. pkt 18.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/52/10 Rady Miejskiej w Pasłęku z 
dnia  28  maja  2010  r.  dotyczącej  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca 
ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie 
odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości,  opróżniania 
zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych,  prowadzenia 
schroniska  dla  bezdomnych  zwierząt,  grzebowiska  zwłok  zwierzęcych  i  ich  części, 
spalarni zwłok zwierzęcych i ich części oraz ochrony przed bezdomnymi zwierzętami.

Radni nie wnieśli uwag odnośnie ww. projektu uchwały.

6



W drodze głosowania 15 radnych „za” podjęta została uchwała w sprawie zmiany uchwały 
Nr V/52/10 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2010 r. dotyczącej wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności  w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  nieruchomości, 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, prowadzenia 
schroniska dla bezdomnych zwierząt, grzebowiska zwłok zwierzęcych i ich części, spalarni 
zwłok zwierzęcych i ich części oraz ochrony przed bezdomnymi zwierzętami.

Uchwała Nr X/89/10 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 5 listopada 2010 r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr V/52/10 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2010 r. dotyczącej wymagań, 
jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na 
prowadzenie  działalności  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli 
nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 
prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierząt, grzebowiska zwłok zwierzęcych i ich 
części,  spalarni  zwłok  zwierzęcych  i  ich  części  oraz  ochrony  przed  bezdomnymi 
zwierzętami stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu .

Ad. pkt 19.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/44/09 Rady Miejskiej w Pasłęku z 
dnia 03 lipca 2009 r. zmieniającej uchwałę Nr VIII/59/08 Rady Miejskiej w Pasłęku z 
dnia  07  listopada  2008  roku  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego zachodniej części Pasłęka.

Radni nie wnieśli uwag odnośnie ww. projektu uchwały.

W drodze głosowania 14 radnych za (przy 1 głosie wstrzymującym się) podjęta została 
uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VI/44/09 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 03 lipca 
2009 r. zmieniającej uchwałę Nr VIII/59/08 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 07 listopada 
2008  roku  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego zachodniej części Pasłęka.

Uchwała Nr X/90/10 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 5 listopada 2010 r. w sprawie zmiany 
uchwały  Nr  VI/44/09  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  03  lipca  2009  r.  zmieniającej 
uchwałę  Nr  VIII/59/08  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  07  listopada  2008  roku  o 
przystąpieniu  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
zachodniej części Pasłęka stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu.

Ad. pkt 20.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  statutu  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej w Pasłęku.

Radni nie wnieśli uwag odnośnie ww. projektu uchwały.

W drodze głosowania 14 radnych za (przy 1 głosie wstrzymującym się) podjęta została 
uchwała w sprawie zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej  i  Mieszkaniowej w 
Pasłęku.
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Uchwała Nr X/91/10 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 5 listopada 2010 r. w sprawie zmiany 
statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku stanowi załącznik nr 
16 do niniejszego protokółu.

Ad. pkt 20 a.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  samorządowi  Powiatu 
Elbląskiego na realizację zadania publicznego polegającego na przebudowie chodnika 
przy drodze powiatowej nr 1177 N we wsi Zielonka Pasłęcka.

Radny Tadeusz Jedlikowski stwierdził, iż zamiast po raz kolejny pomagać powiatowi, lepiej 
by było „przejąć powiat”.

W  drodze  głosowania  15  radnych  „za”  podjęta  została  uchwała  w  sprawie  udzielenia 
pomocy  rzeczowej  samorządowi  Powiatu  Elbląskiego na  realizację  zadania  publicznego 
polegającego na przebudowie chodnika przy drodze powiatowej nr 1177 N we wsi Zielonka 
Pasłęcka.

Uchwała  Nr  X/92/10  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  5  listopada  2010  r.  w  sprawie 
udzielenia  pomocy  rzeczowej  samorządowi  Powiatu  Elbląskiego  na  realizację  zadania 
publicznego polegającego na przebudowie chodnika przy drodze powiatowej nr 1177 N we 
wsi Zielonka Pasłęcka stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu.

Ad. pkt 21.
Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady 
Miejskiej w Pasłęku w 2010 roku.

Przewodniczący  odczytał  informację  o  oświadczeniach  majątkowych  złożonych  przez 
radnych w 2010 roku. Ww. informacja stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu.

Ad. pkt 22.
Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Burmistrzowi Pasłęka w 2010 
roku.

Burmistrz odczytał informację o oświadczeniach majątkowych złożonych w 2010 roku do 
Burmistrza Pasłęka. Ww. informacja stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokółu.

Ad. pkt 23.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Na interpelację radnego Stolarowicza dotyczącą niedociągnięć w funkcjonowaniu Szpitala 
Powiatowego  w  Pasłęku  burmistrz  odpowiedział,  że  jeszcze  dzisiaj  o  problemie  tym 
porozmawia z dyrektor szpitala.

Natomiast na interpelację radnego Luchowskiego dotyczącą realizacji skargi mieszkańców 
ulicy  Kopernika  na  rodzinę,  która  odpowiedzialna  jest  za  funkcjonowanie  toru 
motokrosowego  burmistrz  odpowiedział,  iż  skarga  w  tej  sprawie  wpłynęła  do  Urzędu 
Miejskiego 26 kwietnia 2010 r. Mieszkańcy poprosili o interwencję w związku z tym, iż 
funkcjonowanie  toru  motokrosowego  powoduje  duży  hałas  i  zakłóca  ich  spokój.  Straż 
Miejska niezwłocznie dokonała  oględzin tego miejsca  i  wysłała pismo do Powiatowego 
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Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  w  Elblągu  z  prośbą  o  kontrolę  działki,  na  której 
usytuowany jest tor wyścigowy. 
Burmistrz spotkał się w tej sprawie z Panią Krystyną Wątrobą – Kierownikiem Delegatury 
w Elblągu  WiOŚ w Olsztynie,  która  stwierdziła,  iż  w  celu  rozwiązania  tego  problemu 
należałoby zmierzać w kierunku stwierdzenia bezprawności budowy toru motokrosowego. 
Burmistrz spotkał się w tej sprawie również z właścicielem tej działki. Namawiał go, aby 
zaprzestał tej działalności, jednak bez rezultatu. Zaproponował nawet, aby tor przeniósł na 
żwirownię w Łuksztach, jednak nie był on tym zainteresowany. Właściciel toru stwierdził, 
iż byłby zainteresowany przeniesieniem toru na żwirownię, która należy do powiatu, jednak 
tym z kolei  nie jest zainteresowany powiat.  22 lipca br.  na wniosek Straży Miejskiej  w 
Pasłęku  odbyły  się  oględziny  działek,  na  których  zlokalizowany  jest  tor  motokrosowy. 
Uczestniczyli  w  nich  Powiatowy  Inspektor  Nadzoru  Budowlanego  w  Elblągu  Lech 
Gaworek,  Starszy  Inspektor  PINB  Zbigniew  Krajnik  oraz  Starszy  Inspektor  Straży 
Miejskiej w Pasłęku Zygmunt Zarudzki. Z opinii jaką wystawiono wynika, iż grunty te nie 
są używane jako grunty rolne. Na działkach tych dokonano przemieszczenia ziemi, jednak 
zgodnie z ustawą prace wykonane w celu utworzenia tego toru nie stanowią wykonania prac 
budowlanych, a sposób wykorzystania działki nie leży w gestii Powiatowego Inspektoratu 
Nadzoru Budowlanego. W związku z taką opinią nie pozostaje nic innego jak współpraca z 
WIOŚ, który jednak również sugeruje, że to nie należy do ich kompetencji. Gmina nadal 
będzie próbować interweniować w tej sprawie u właściwych organów, a Straż Miejska cały 
czas monitoruje ten teren. 

Ad. pkt 24.
Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów. 

Burmistrz podziękował sołtysom za ciepłe słowa skierowane w kierunku Przewodniczącego 
Rady Miejskiej, Burmistrza Pasłęka oraz pracowników Urzędu Miejskiego. 

W  odniesieniu  do  zapytania  sołtysa sołectwa  Nowy  Cieszyn  Józefa  But  dotyczącego 
utworzenia drogi asfaltowej w miejscowości Nowy Cieszyn burmistrz odpowiedział, iż zna 
ten problem. Jest to droga Lasów Państwowych i najpierw gmina musi ją przejąć i jeśli 
będzie  taka  wola  nowej  rady  inwestycja  ta  znajdzie  się  w  budżecie  na  przyszły  rok. 
Podziękował sołtysowi i mieszkańcom za zaangażowanie w bieżące remonty tej drogi.

Burmistrz podziękował sołtysowi sołectwa Nowe Kusy Stanisławowi Wiśniewskiemu za 
współpracę przy realizacji inwestycji w miejscowości Nowe Kusy.

Sołtys  sołectwa  Zielonka  Pasłęcka  na  zapytanie  dotyczące  regularnego  wywozu 
nieczystości otrzyma odpowiedź na piśmie.

Na  zapytanie  sołtys  sołectwa  Nowa  Wieś  Marzeny  Choma,  która  zwróciła  uwagę  na 
oświetlenie placu budowy pomiędzy Nową Wsią,  a drogą E-7, które oślepia kierowców 
burmistrz odpowiedział, że jeszcze dzisiaj sprawą tą zajmie się Pan Andrusewicz.

Sołtysowi sołectwa Krasin burmistrz podziękował za współpracę.
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Ad. pkt 25.
Sprawy różne.
W  tym  punkcie  Przewodniczący  odczytał  orędzie  wicestarosty  elbląskiego  Macieja 
Romanowskiego w związku z końcem kadencji 2006-2010, w którym dziękuje za owocną i 
merytoryczną współpracę na rzecz rozwoju gminy Pasłęk.
   

II. CZĘŚĆ UROCZYSTA SESJI.

Ad. pkt 1.
Wręczenie  podziękowań  radnym  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  za  pracę  społeczną  w 
kadencji 2006-2010.

Przewodniczący  powiedział,  iż  dzisiejszą  sesją  skończył  20-lecie  działalności  w 
samorządzie  (cztery  kadencje  w  Radzie  Miejskiej  jako  przewodniczący  rady  i  jedną 
kadencję w Radzie Powiatu jako radny). Uznał, iż kadencja 2006-2010 to udana kadencja. 
Współpraca  z  radą  układała  się  pomyślnie.  Podziękował  urzędnikom,  dyrektorom, 
kierownikom  instytucji  samorządowych,  Komendantowi  Policji  w  Pasłęku  i  przede 
wszystkim  radnym.  Szczególne  słowa  podziękowania  i  uznania  skierował  w  kierunku 
Burmistrza,  z  którym  współpracuje  od  20  lat.  Burmistrz,  gdy  rozpoczęła  się  pierwsza 
kadencja pracował jako zastępca burmistrza. Cały ten czas pracował nad sobą, kształcił się. 
Na pewno nikt nie może mu zarzucić braku przygotowania i kompetencji do pracy jako 
burmistrz. Rada podejmowała uchwały, a ich realizacja spadała na burmistrza. Potrafi on 
współpracować z innymi instytucjami. Życzył burmistrzowi, aby wygrał te wybory łatwo, 
lekko i  przyjemnie.  Uznał,  iż  osobny rozdział  współpracy z  radą stanowi współpraca  z 
sołtysami, którzy na żywo dzielili się troskami życia codziennego w sołectwach.

Następnie  Burmistrz  razem  z  Przewodniczącym  wręczyli  radnym  podziękowania  za 
czteroletnią pracę na rzecz rozwoju Miasta i Gminy Pasłęk. 

Radny  Jan  Piotr  Tyliński  podziękował  pracownikom  Urzędu  Miejskiego  za  bieżące 
realizowanie  zgłaszanych  przez  niego  spraw,  dzięki  czemu nie  musiał  problemów tych 
poruszać w interpelacjach.

Burmistrz podziękował Przewodniczącemu za współpracę i wręczył mu podziękowanie. 
Jeszcze raz podziękował gorąco wszystkim radnym za współpracę, również tym, z którymi 
mieli różne zdanie na niektóre merytoryczne sprawy. Wszystko to stało się historią tego 
miasta.  Zmieniają  się  nasze  mniejsze  wspólnoty,  którymi  są  sołectwa.  Widzi  jakie  są 
oczekiwania  mieszkańców sołectw,  bowiem często  uczestniczy  w zebraniach  wiejskich. 
Jemu  również  zależy,  aby  miejscowości  te  rozwijały  się  i  żyło  się  w  nich  dobrze. 
Podziękował  za  współpracę  również  wszystkim instytucjom,  z  którymi  współpracują,  a 
mianowicie Starostwu Powiatowemu, Panu Staroście Elbląskiemu, Zarządowi Powiatu oraz 
radnym Rady Powiatu Elbląskiego, zwłaszcza tym z terenu Miasta i  Gminy Pasłęk. Nie 
wszystkie wspólne sprawy udało się zrealizować. Ma jednak nadzieję, że wspólne troski i 
problemy uda się załatwić z korzyścią i ku zadowoleniu wszystkich. 
Burmistrz  podziękował  również  Komendantowi  Policji,  Dyrektor  Powiatowego  Urzędu 
Pracy,  Kierownik  MGOPS,  Dyrektorom  MOSiR  i  ZGKiM.  Podziękowania  skierował 
również  w  stronę  Pani  Skarbnik,  za  pracę  związaną  z  ciągłymi  zmianami  budżetu. 
Szczególne podziękowania złożył Panu Sekretarzowi Zenonowi Jeleńskiemu za ogromne 
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zaangażowanie  i  ciężką  pracę,  która  stała  się  przyczyną  utraty  zdrowia.  Poprosił,  aby 
podziękować Sekretarzowi za to wszystko oklaskami.
Burmistrz podziękował również pozostałym pracownikom urzędu, kierownikom referatów, 
radcom prawnym. Stwierdził, iż praca tych osób jest oceniana zazwyczaj pozytywnie przez 
interesantów i nadrzędne instytucje. Widać, że nasza gmina zmienia się i żyje nam się w niej 
coraz lepiej. Przeprosił jeśli coś się nie udało, bowiem i burmistrz popełnia czasem jakiś 
błąd.

Pani Elżbieta Marszałkowska Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w  Pasłęku  podziękowała  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  za  cztery  lata 
wspaniałej współpracy. W imieniu swoim i pracowników MGOPS podziękowała za ciepłe 
słowa, uznanie i  wspieranie ich w ciężkiej,  często spotykanej się  z niewdzięcznością ze 
strony  petentów  pracy.  Pani  Kierownik  złożyła  na  ręce  Przewodniczącego  kwiaty  dla 
wszystkich radnych.
Podziękowania złożyła również Burmistrzowi za bardzo dobrą współpracę. Nie w każdej 
gminie jest tak dobra współpraca władz samorządowych z ośrodkami pomocy społecznej. 

Następnie głos zabrał Komendant Komisariatu Policji w Pasłęku Edward Szydłowski, który 
podziękował radnym, burmistrzowi, sołtysom za dobry dialog, za partnerską współpracę. 
Uznał,  iż  jest  wiele  spraw,  które  świadczą  o  ciągłej  współpracy  samorządu  z  policją. 
Podziękował za bezpieczeństwo w mieście. Monitoring w Pasłęku działa m.in. dzięki temu, 
iż  radni  wyrazili  na  to  zgodę uchwalając uchwały.  Policję  w działaniu wspomaga Straż 
Miejska. Podziękował również za wsparcie rzeczowe i finansowe ze strony samorządu.. 

Sołtys  sołectwa  Majki  Józef  Giers  podziękował  radzie,  przewodniczącemu  rady  oraz 
burmistrzowi za wspólne rozwiązanie problemów jego wsi.

Ad. pkt 2.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący zamknął obrady sesji, która trwała od godziny 10.00 do godziny 12.45.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
Przewodniczący 

    Rady Miejskiej w Pasłęku

     mgr Stanisław Paździor
Sekretarz obrad:
Henryk Żukowski

Protokółowała: A. Młynarczyk

1


